
Møteprotokoll

Utvalg: Storfjord Kommunestyre
Møtested: 1,2,3, Storfjord rådhus
Dato: 25.01.2012
Tidspunkt: 10:00 – 16.45

Følgende faste medlemmer møtte:

Navn Funksjon Representerer
Sigmund Steinnes Ordfører STAP
Inger Heiskel Varaordfører STAP
Øistein Nilsen Medlem STAP
Solveig Sommerseth Medlem STAP
Daniel Nilsen Takvannsbukt Medlem STAP
Trond Bronken Seppola Medlem STAP
Dag-Thore Nerheim Medlem STAP
Hanne Braathen Medlem STSP
Hallgeir Naimak Medlem STH
Birger Sommerseth Medlem STH
Geir Varvik Medlem STH
Tore Isaksen Medlem STFRP
Sten Egil Nystad Medlem STFRP
Arvid Lilleng Medlem STFJF
Idar Johansen Medlem STFJF

Følgende medlemmer hadde meldt forfall:

Navn Funksjon Representerer
Ann-Monica Esekielsen MEDL STSP
Ørjan Skogmo Medlem STSP

Følgende varamedlemmer møtte:

Navn Møtte for Representerer
Inga-Pirita Viik Ann-Monica Esekielsen STSP
Maar Stangeland Ørjan Skogmo STSP

Merknader

Fra administrasjonen møtte:

Navn Stilling
Ellen-Beate Jensen Lundberg Rådmann
Yngve Kaspersen Driftssjef
Stine J. Strømsø Helse- og omsorgssjef
Per Aronsen Brannsjef
Lena Nilsen Sekretær



Interpellasjon fra Hallgeir Naimak vedr kontorplass/-utleie til Ishavskysten friluftsråd ble 
besvart av ordfører.

Rådmannen informerte om brev fra Fylkesmannen vedr budsjett og økonomiplan som ikke kan 
godkjennes av Fylkesmannen, og det videre arbeidet med dette i administrasjonen. Sak blir 
fremmet til kommunestyret i mars.

Underskrift:

Vi bekrefter med underskriftene våre at møteboka er ført i samsvar med det som ble vedtatt på 
møtet.

Hatteng, 25.01.12

Birger Sommerseth Dag-Thore Nerheim

                                        



Saksliste

Utv.saksnr Sakstittel U.Off Arkivsaksnr

PS 1/12 Referatsaker Kommunestyret 25. januar 2012 2012/392

PS 2/12 Overordnet samarbeidsavtale og Tjenesteavtaler 
1,3,5 og 11, mellom Storfjord kommune og UNN 
HF.

2011/2789

PS 3/12 Egengodkjenning av kommunedelplan for 
trafikksikkerhet 2012-2015 og handlingsplan for 
trafikksikkerhet

2010/5357

PS 4/12 Søknad om fritak fra verv som meddommer 2011/4140

PS 5/12 Valg av representanter til representantskapet til 
Halti kvenkultursenter

2009/5039

PS 6/12 Valg av innkvarteringsnemnd 2012/243

PS 7/12 Valg av tilflyttingsnemnd 2012/245

PS 8/12 Reglement for godtgjøring til folkevalgte, 
politiske verv m.m.

2011/3821

PS 9/12 Nordkalottsenteret Skibotn - videre prosess kjøp 
av eiendom/bygning

2010/4444

PS 10/12 Språkllig henstilling vedrørende oppgradering av 
det kvenske språk fra nivå II til nivå III i Den 
europeiske pakten om region- eller 
minoritetsspråk

2011/4464

PS 11/12 Ad hoc utvalgets utredning om scooter 
dispensasjoner for utøvelse av fjellfiske

2012/375

PS 12/12 Kommunekompasset 2012/73

Besvarelse interpellasjon:
Innkommet interpellasjon fra Hallgeir Naimak vedrørende Isahavskysten friluftsråd og leie av 
lokaler i Storfjord kommune.  



PS 1/12 Referatsaker Kommunestyret 25. januar 2012

Rådmannens innstilling

Sakene ble referert. 

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 25.01.2012 

Behandling:

Det ble lagt fram tre ekstra referatsaker:
4. Tilsagn OU-midler – Storfjord kommune, fra KS, datert 17.01.12
5. Staten overtar overvåkningen av skredfarlige fjellpartier, fra Olje- og energidep., datert 
    13.01.12
6. Informasjon om folkevalgtopplæring 9. og 10. februar

Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt.

Vedtak:

Sakene ble referert. 

PS 2/12 Overordnet samarbeidsavtale og Tjenesteavtaler 1,3,5 og 11, mellom 
Storfjord kommune og UNN HF.

1 Overordnet samarbeidsavtale mellom Storfjord kommune og UNN HF.

2 Tjenesteavtaler 1 mellom Storfjord kommune og UNN HF.

3 Tjenesteavtaler 3 mellom Storfjord kommune og UNN HF.

4 Tjenesteavtaler 5 mellom Storfjord kommune og UNN HF.

5 Tjenesteavtaler 11 mellom Storfjord kommune og UNN HF.

6 Skjema avvik

7 Retningslinjer

Rådmannens innstilling

1 Storfjord kommune inngår vedlagte Overordnet samarbeidsavtale mellom Storfjord  
kommune og UNN.

2 Storfjord komm inngår vedlagte Tjenesteavtale 1 mellom Storfjord  komm og UNN HF
3 Storfjord komm inngår vedlagte Tjenesteavtale 3 mellom Storfjord  komm og UNN HF



4 Storfjord komm inngår vedlagte Tjenesteavtale 5 mellom Storfjord  komm og UNN HF
5 Storfjord komm inngår vedlagte Tjenesteavtale 11 mellom Storfjord komm og UNN HF
6 Avtalene gjøres kjent for ansatte i helse- og omsorgstjenestene.

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 25.01.2012 

Behandling:

Rådmannens innstilling/innstilling fra Styret for helse og sosial enstemmig vedtatt.

Vedtak:

1 Storfjord kommune inngår vedlagte Overordnet samarbeidsavtale mellom Storfjord  
kommune og UNN.

2 Storfjord komm inngår vedlagte Tjenesteavtale 1 mellom Storfjord  komm og UNN HF
3 Storfjord komm inngår vedlagte Tjenesteavtale 3 mellom Storfjord  komm og UNN HF
4 Storfjord komm inngår vedlagte Tjenesteavtale 5 mellom Storfjord  komm og UNN HF
5 Storfjord komm inngår vedlagte Tjenesteavtale 11 mellom Storfjord komm og UNN HF
6 Avtalene gjøres kjent for ansatte i helse- og omsorgstjenestene.
7 Avtalene gjelder fra 1.2.2012 og gjelder frem til en av partene sier opp avtalen med ettårs 

oppsigelsesfrist. Avtalene evalueres årlig.
8 Som brukerrepresentanter i forbindelse til samhandlingsreformen er eldrerådet og råd for 

funksjonshemmede. 

Saksprotokoll i Storfjord Styret for helse og sosial - 17.01.2012 

Saksopplysninger
Som kjent iverksettes gjennomføring av samhandlingsreformen i 2012. På bakgrunn av det skal 
kommunene inngå samarbeidsavtaler med UNN HF. Reformen skal gjennomføres over tid og 
vil kunne gi endringer i lokale samarbeidsstrukturer. Det vektlegges, i tillegg til organisering og 
utøvelse av helse- og omsorgstjenester, forebyggende helsearbeid gjennom Lov om folkehelse. 
Denne loven ble også vedtatt i 2011.

Formålet med samarbeidsavtalene er å fremme samhandlingen mellom partene ved å 
konkretisere oppgave- og ansvarsplasseringen mellom kommune og helseforetak, og å etablere 
gode samarbeidsrutiner på sentrale samhandlingsområder. Avtalene skal bidra til at pasienter og 
brukere opplever at tjenestene er samordnet, og at det alltid er klart hvem som skal yte de 
aktuelle tjenestene. Samarbeidsavtalene forventes å ha betydning for utviklingen av helse- og 
omsorgstjenesten fremover og bidra til å sikre trygge helse- og omsorgstjenester av god kvalitet. 

Samarbeidsavtalene skal bidra til å; 
 Klargjøre ansvars- og oppgavefordelingen på administrativt og tjenesteytende nivå ved 

utforming og iverksetting av samhandlingstiltak. 

 Sikre behandling på lavest effektive omsorgsnivå (LEON-prinsippet). 

 Utvikle tiltak som sikrer god koordinering og gode pasient- og brukerforløp, og som følger 
faglige retningslinjer og veiledere. 

 Utvikle tiltak som sikrer god kvalitet og pasientsikkerhet. 



 Sikre likeverdighet mellom avtalepartene og utvikling av en god samhandlingskultur. 

 Videreutvikle bruker- og pasientmedvirkning slik at deres erfaringer med hvordan 
samhandling fungerer, tas i bruk på en systematisk måte. 

UNN HF og kommunene i Ofoten/Troms har siden 2008 hatt en overordnet samarbeidsavtale 
med tilhørende underavtaler og retningslinjer. Avtalene ble i perioden 2008 til 2010 behandlet 
og vedtatt i styret ved UNN og i 29 av de 31 kommunene. Avtalene har vært retningsgivende for 
det overordnede og kliniske samarbeidet mellom partene.  Avtalene mellom UNN og 
kommunene har fram til 1.1.12 ikke vært lovpålagt.

Etter at ny lov om kommunale helse- og omsorgstjenester § 6-1 ble vedtatt i Stortinget 
24.6.2011, har hvert kommunestyre fra 2012 plikt til å inngå samarbeidsavtale med det 
regionale helseforetaket eller med det helseforetak som det regionale helseforetaket bestemmer. 
Helse Nord (HN) har bestemt at avtalene skal inngås mellom helseforetaket og kommunene, for 
Storfjord kommunes del mellom UNN HF. Helse Nord anbefaler også i vedtak at arbeidet 
styres gjennom de etablerte overordnede samarbeidsfora. 

Klinisk samarbeidsutvalg, heretter kalt KSU, fikk i oppdrag fra OSO (Overordnet 
samarbeidsorgan for kommunene og UNN) å utarbeide forslag til overordnet samarbeidsavtale 
og 4 tjenesteavtaler. KSUet ble sammensatt av representanter fra kommunenivå og UNN, samt 
regiondirektør i KS og representanter fra arbeidstaker organisasjonene. Målsetningen var å få 
utarbeidet avtaler som skulle brukes i de 31 kommunene som tilhører UNN området. 

Det har vært gjennomført en grundig prosess med behandling i OSO 2 ganger, samt vært tema 
på KS sin høstkonferanse for ordfører og rådmenn, egen temadag og høringskonferanse. 
Storfjord kommune har vært representert med både politisk- og administrativ ledelse på 
konferansene. Avtalene som legges fram er et omforent forslag til overordnet samarbeidsavtale 
med fire tjenesteavtaler.

Avtalene bygger på den nasjonale veilederen hvor nasjonale krav til avtalearbeidet er utdypet.  
I tillegg til den nasjonale veileder har Helse Nord sitt forslag til avtaletekst og tidligere inngåtte 
avtaler i Troms / Ofoten regionen med vedlegg vært brukt som grunnlag i arbeidet med avtalene.

Det har hele veien vært et ønske fra Helse Nord – og i tråd med veilederens anbefalinger – at det 
oppnås størst mulig grad av regional likhet i struktur og innhold i avtaleverket. Helse Nord har i 
perioden hatt en gruppe som har utarbeidet en regional mal for avtalene. Dette arbeidet pågikk 
parallelt med KSUets arbeid. Dette har vært utfordrende, men har sikret en betydelig gjensidig 
innflytelse på utforminga av avtaleforslaget.

Vurdering

Tidsperspektivet for å få utarbeidet og inngått formelle avtaler med UNN HF har vært kort, men 
rådmannen vurderer at avtalene tilfredsstiller lovens krav og at partene fikk oppfylt et 
minimumsbehov for medvirkning. Det er i arbeidet med avtalene kommet frem at det vil være 
svært viktig å følge opp implementering av avtalene. En kvalitetssikring av arbeidet med 
implementering som også innbefatter bruk av verktøyet som er utviklet i forhold til 
avviksbehandling. En systematisk registrering vil gi grunnlag for videreutvikling av avtalene og 
dermed en mulighet til forbedring. 

OSO med helseforetakets, kommunenes og KS sine representanter har gjort at kommunen har 
vært en likeverdig part i forhold til UNN HF. KS sitt engasjement i Troms og Ofoten har også 



sikret at kommunenes innspill og synspunkt videreformidles til sentralt hold og vært 
tilrettelegger for samhandlingsarena hvor temaet har hatt fokus.

Avtalene har som beskrevet vært utarbeidet i samarbeid og gjennom høringskonferanser i regi 
av KS. Forankringen av avtalene for Storfjord kommune har vært gjennomført ved at enhetene 
har gjennomført arbeidsmøter og har hatt avtalene til gjennomlesing. Innspill herfra har vært 
videreformidlet til OSO og ved innspill på konferanser. Det har vært en stor del sammenfallende 
innspill fra kommunene i regionen.

Rådmannen peker ellers på at det i avtalene ligger fast rutine for evaluering og revidering av 
avtalene. Samtidig forventes det at i utarbeidelse av resterende avtaler vil kunne komme til å 
påvirke innhold av de avtalene som behandles nå. På bakgrunn av at det helt frem til tidspunkt 
for implementering av samhandlingsreformen har kommet veiledere, informasjon og pålegg om 
tilpasninger forventes det at en vil måtte bruke tiden fra 2012 og videre frem mot 2016 til å 
forme tjenestetilbudet og avtalene i både kommunene og helseforetakene.

Avtalene er i sin helhet vedlagt i saken, den avtalen som det har vært størst utfordringer til under 
forarbeidet er tjenesteavtale nr 5. Denne omhandler utskrivningsklare pasienter. Dette er den 
avtalen som har vært viktigst for kommunene å få detaljert best mulig. Bakgrunn er at denne 
avtalen påvirker kommunale ressurser og gir uttelling økonomisk dersom en ikke får tatt i mot 
pasienter som er klar for utskriving til kommunen. Avtalen slik den foreligger vurderes som god 
for kommunen, dette på bakgrunn av detaljnivået i denne som er utover lovens krav.

Tjenesteavtale 1 omhandler hvilke helse- og omsorgsoppgaver partene har ansvar for.  
Tiltakene i denne avtalen vil være ulik på bakgrunn av hvilke tilbud som finnes i 
kommunen,  avhengig av om kommunene har et distriktsmedisinsk senter lokalisert i 
kommunen, lokalisering av sykestuesenger, fødetilbud etc. Detaljerte avtaler på hvert av 
disse tjenesteområdene må utarbeides eller revideres avhengig av behovet. Dersom en 
oppretter øyeblikkelig hjelp senger vil det komme inn under denne avtalen.

Tjenesteavtale 3 omhandler innleggelse i sykehus. Herunder dokumentasjonsplikten for 
helse og omsorgspersonell i kommunen ved en innleggelse. Dette har også tidligere vært 
lagt til grunn i en rutinebeskrivelse.

Tjenesteavtale 11 omhandler beredskap og planer for den akuttmedisinske kjeden. I 
kommunes arbeid med revidering av krise- og beredskapsplaner samt ROS analysen er 
det viktig å være i samarbeid med helseforetaket.

Rådmannen understreker viktigheten av at avtalene slik de foreligger gjøres kjent ute i enhetene, 
for å sikre et mest mulig smidig og godt samarbeid med helseforetaket. 

Det må lages prosedyrer i etaten, som ivaretar de bestemmelser som disse avtalene omfatter.  

Behandling:

Forslag fra AP v/Inger Heiskel: 
Nytt punkt 7 og 8 

7 Avtalen gjelder fra 1.2.2012 og gjelder frem til en av partene sier opp avtalen med 
ettårs oppsigelsesfrist. Avtalen evalueres årlig.

8 Som brukerrepresentanter i forbindelse til samhandlingsreformen er eldrerådet og råd 
for funksjonshemmede.



Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt.
Tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:

1 Storfjord kommune inngår vedlagte Overordnet samarbeidsavtale mellom Storfjord  
kommune og UNN.

2 Storfjord komm inngår vedlagte Tjenesteavtale 1 mellom Storfjord  komm og UNN HF
3 Storfjord komm inngår vedlagte Tjenesteavtale 3 mellom Storfjord  komm og UNN HF
4 Storfjord komm inngår vedlagte Tjenesteavtale 5 mellom Storfjord  komm og UNN HF
5 Storfjord komm inngår vedlagte Tjenesteavtale 11 mellom Storfjord komm og UNN HF
6 Avtalene gjøres kjent for ansatte i helse- og omsorgstjenestene.
7 Avtalene gjelder fra 1.2.2012 og gjelder frem til en av partene sier opp avtalen med ettårs 

oppsigelsesfrist. Avtalene evalueres årlig.
8 Som brukerrepresentanter i forbindelse til samhandlingsreformen er eldrerådet og råd for 

funksjonshemmede. 

PS 3/12 Egengodkjenning av kommunedelplan for trafikksikkerhet 2012-
2015 og handlingsplan for trafikksikkerhet

Rådmannens innstilling

Det er ikke kommet innspill som gjør at planene trenges vesentlige forandringer på 
prioriteringslisten.

1. Det tas kontakt med Statens vegvesen for å iverksette strakstiltak E6 Oteren. For å 
dempe hastigheten på trafikken bør det bygges fartsdempere og hastighet satt ned til 30 
km/t i gjennom sentrum

2. Det tas kontakt med Troms fylkeskommune for strakstiltak ved kryssing av fylkesvei på 
strekningen Oteren sentrum til Tverrdalsvegen. Vegen er brukt av brukere ved Valmuen 
senter/barnehage/ASVO, som har behov for tilrettelegging for å kunne ferdes i trafikken. 
Det er ønskelig man ser på muligheten for å sette opp fartsdempere med 30 km/t sone på 
strekningen. 

3. Busslomme på Kvalhaugen prioriteres ned til fordel for trafikksikkerhet for gående og 
syklende på områder med større befolkningstetthet og trafikk.

4. Krysset ved Larsvollen stenges ved etablering av rundkjøring på E6/E8. Eventuelle 
omprioriteringer vedrørende gang og sykkelvei Borgen drøftes i plan – og driftsmøte. 

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 25.01.2012 

Behandling:

Endringsforslag fra AP/Fjordfolket v/Solveig Sommerseth:
Punkt 3 = punkt 1
Punkt 2: siste avsnitt m/endret siste kulepunkt til:



               Storfjord kommune kontakter Troms fylkeskommune for å få økt lyssetting i vegkryss 
E6/RV 868 og ned mot vegkryss Tverrdalsveien. Av hensyn til brukere ved 
Valmuen/Lyngsalpan vekst/barnehage og andre myke trafikanter som ferdes på strekningen, er 
veglys et viktig tiltak for økt trafikksikkerhet. Andre støttende momenter for veglys er at 
Sommersethbrua er smal (to biler kan ikke kjøre over samtidig), og at vegkryss Tverrdalsveien 
benyttes som ”uoffisiell” bussholdeplass.
Punkt 4 = punkt 3: busslomme på Kvalhaugen prioriteres (resten strykes)

Forslag fra H v/Geir Varvik:
Nytt punkt 2.
Gangfelt inn – utkjøring til Skibotn skole flyttes 10 m lengre sør mot Sommersethlia boligfelt.

Gml punkt 2 blir nr 3.

Nytt kulepunkt:
Storfjord kommune ønsker at Statens vegvesen sørger for at farten settes ned til 50 km fra 
Olderelv Camping. 
Videre bør en etablere fartsdempere ved skolen.

Nytt avsnitt:
Storfjord kommune sørger for at nødvendige skiltvedtak i kommunen blir ordnet, Kommunen 
må videre sørge for at viktig skilting på kommunale veier og i kommunale boligfelt blir ordnet i 
hht. Lov som gjelder for dette, innen 1. august 2012. 

Det ble først votert over forslag fra AP/Fjordfolket. Punkt 2 i forslaget ble enstemmig vedtatt. 
Punkt 3 i forslaget ble vedtatt med 13 mot 4 stemmer.
Det ble deretter votert over forslag fra H. Nytt punkt 2 i forslaget ble enstemmig vedtatt. Nytt 
kulepunkt i forslaget ble enstemmig vedtatt. Nytt avsnitt i forslaget ble enstemmig vedtatt.

Rådmannens innstilling med vedtatte endringer og tillegg ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:

Kommunedelplan for trafikksikkerhet 2012 – 2015 og handlingsplan for trafikksikkerhet 2012 –
2013 godkjennes med følgende endringer.

1. Snuplass/av og påstigningsplass ved Skibotn skole innarbeides i kommunedelplan og 
handlingsplan.  

2. Gangfelt inn – utkjøring til Skibotn skole flyttes 10 m lengre sør mot Sommersethlia 
boligfelt.

3. Busslomme på Kvalhaugen prioriteres. 

Administrasjonen tar i tillegg kontakt med Statens vegvesen og Troms Fylkeskommune 
vedrørende mulige strakstiltak for å øke trafikksikkerheten ved Oteren. Disse legges også 
inn i plan med høy prioritering. Følgende forhold undersøkes:

 Storfjord kommune kontakter Statens vegvesen med forespørsel om det kan settes opp 
gjennomsnittsmåling/fotoboks av fart for området Oteren sentrum for å senke ned farta. 

 Storfjord kommune kontakter Statens vegvesen med forespørsel om etablering av 
opphøyd gangfelt for området Oteren sentrum.

 Storfjord kommune kontakter Troms fylkeskommune for å få økt lyssetting i vegkryss 
E6/RV 868 og ned mot vegkryss Tverrdalsveien. Av hensyn til brukere ved 
Valmuen/Lyngsalpan vekst/barnehage og andre myke trafikanter som ferdes på 



strekningen, er veglys et viktig tiltak for økt trafikksikkerhet. Andre støttende momenter 
for veglys er at Sommersethbrua er smal (to biler kan ikke kjøre over samtidig), og at 
vegkryss Tverrdalsveien benyttes som ”uoffisiell” bussholdeplass.

 Storfjord kommune ønsker at Statens vegvesen sørger for at farten settes ned til 50 km 
fra Olderelv Camping. 

            Videre bør en etablere fartsdempere ved skolen.

Storfjord kommune sørger for at nødvendige skiltvedtak i kommunen blir ordnet, Kommunen 
må videre sørge for at viktig skilting på kommunale veier og i kommunale boligfelt blir ordnet i 
hht. Lov som gjelder for dette, innen 1. august 2012. 

Saksprotokoll i Storfjord Plan- og driftsstyre - 13.12.2011 

Behandling:

Rådmann endret kulepunkt 1 til gjennomsnittsmåling/fotoboks
Nytt kulepunkt:
Storfjord kommune kontakter Troms fylkeskommune for å få økt lyssetting i vegkryss E6/868 
og ned mot Sommersethbrua.

Forslag fra Solveig Sommerseth:
Stryker kulepunkt 3 ang fartsdempere.

Rådmannens innstilling med endringsforslag og forslag fra Solveig Sommerseth ble enstemmig 
vedtatt.

Vedtak:

Kommunedelplan for trafikksikkerhet 2012 – 2015 og handlingsplan for trafikksikkerhet 2012 –
2013 godkjennes med følgende endringer.

1. Snuplass/av og påstigningsplass ved Skibotn skole innarbeides i kommunedelplan og 
handlingsplan.  

2. Busslomme på Kvalhaugen prioriteres ned til fordel for trafikksikkerhet for gående og 
syklende på områder med større befolkningstetthet og trafikk.

Administrasjonen tar i tillegg kontakt med Statens vegvesen og Troms Fylkeskommune 
vedrørende mulige strakstiltak for å øke trafikksikkerheten ved Oteren. Disse legges også inn i 
plan med høy prioritering. Følgende forhold undersøkes:

 Storfjord kommune kontakter Statens vegvesen med forespørsel om det kan settes opp 
gjennomsnittsmåling/fotoboks av fart for området Oteren sentrum for å senke ned farta. 

 Storfjord kommune kontakter Statens vegvesen med forespørsel om etablering av 
opphøyd gangveg for området Oteren sentrum.



 Storfjord kommune kontakter Troms fylkeskommune for å få økt lyssetting i vegkryss 
E6/868 og ned mot Sommersethbrua.

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 23.11.2011 

Behandling:

Forslag fra AP v/ Solveig Sommerseth: 
Saken oversendes Storfjord plan- og driftstyre for utredning av mer realistiske 
trafikksikkerhetstiltak både på Oteren og Skibotn. 

Forslaget fra AP ble satt opp mot rådmannens innstilling. 

Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:

Saken oversendes Storfjord plan- og driftstyre for utredning av mer realistiske 
trafikksikkerhetstiltak både på Oteren og Skibotn. 

Saksprotokoll i Storfjord Plan- og driftsstyre - 27.09.2011 

Behandling:

Forslag fra plan- og driftsstyret:
Tillegg til punkt 1: Det samme gjelder for vegtrasè E6 forbi Skibotn skole.

Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt.
Forslag fra plan- og driftstyret ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:

1. Det tas kontakt med Statens vegvesen for å iverksette strakstiltak E6 Oteren. For å 
dempe hastigheten på trafikken bør det bygges fartsdempere og hastighet satt ned til 30 
km/t i gjennom sentrum.
Det samme gjelder for vegtrasè E6 forbi Skibotn skole.

2. Det tas kontakt med Troms fylkeskommune for strakstiltak ved kryssing av fylkesvei på 
strekningen Oteren sentrum til Tverrdalsvegen. Vegen er brukt av brukere ved Valmuen 
senter/barnehage/ASVO, som har behov for tilrettelegging for å kunne ferdes i trafikken. 
Det er ønskelig man ser på muligheten for å sette opp fartsdempere med 30 km/t sone på 
strekningen. 

3. Busslomme på Kvalhaugen prioriteres ned til fordel for trafikksikkerhet for gående og 
syklende på områder med større befolkningstetthet og trafikk.

4. Krysset ved Larsvollen stenges ved etablering av rundkjøring på E6/E8. Eventuelle 
omprioriteringer vedrørende gang og sykkelvei Borgen drøftes i plan – og driftsmøte. 



PS 4/12 Søknad om fritak fra verv som meddommer

Rådmannens innstilling

Saken legges fram uten innstilling.

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 25.01.2012 

Behandling:

Saken ble lagt fram uten innstilling.

Forslag fra FrP v/Sten Egil Nystad:
Leif Skogly får fritak fra verv som medommer.
Dagfinn Rydningen som ny meddommer.

Forslag fra AP/Fjordfolket:
Ny meddommer: Steinar Dalheim Eriksen.

Forslag fra H:
Som meddommer: Lars Einar Garden.

Det ble først votert over søknad om fritak som meddommer fra Leif Skogly. Søknaden ble 
enstemmig innvilget.

Det ble deretter votert over forslag til ny meddommer:
Forslag fra FrP fikk 2 stemmer.
Forslag fra AP/Fjordfolket fikk 12 stemmer.
Forslag fra H fikk 3 stemmer.

Forslag fra AP/Fjordfolket ble dermed vedtatt.

Vedtak:

Leif Skogly innvilges fritak fra verv som meddommer.
Som ny meddommer velges: Steinar Dalheim Eriksen.

PS 5/12 Valg av representanter til representantskapet til Halti 
kvenkultursenter

Ordførerens innstilling

Som representant og vararepresentant til representantskapet i Halti kvenkultursenter IKS velges:
…………………………………………………….
Valgperioden gjelder fram til kommunestyre- og fylkestingsvalget i 2015.



Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 25.01.2012 

Behandling:

Forslag fra SP v/Hanne Braathen:
Ilmar Monlund - representant

Forslag fra H v/Geir Varvik:
Som representant til Halti kvenkultursenter
Kjetil Rasmussen, medlem
Leif Bjørnar Seppola, varamedlem

Det ble først votert over forslag til medlem:
De to forslagene ble satt opp mot hverandre. Forslag fra H ble vedtatt med 13 mot 4 stemmer.

Det ble deretter votert over forslag til varamedlem:
Det var kun innkommet ett forslag, fra H, som ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:

Som representant og vararepresentant til representantskapet i Halti kvenkultursenter IKS velges:
Kjetil Rasmussen som medlem.
Leif Bjørnar Seppola som varamedlem.
Valgperioden gjelder fram til kommunestyre- og fylkestingsvalget i 2015.

PS 6/12 Valg av innkvarteringsnemnd

Rådmannens innstilling

Saken legges fram uten innstilling.

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 25.01.2012 

Behandling:

Saken ble lagt fram uten innstilling.

Forslag fra AP:
Skibotn krets:
Oddvar Ørnebakk erstattes med Steinar Furuly.
Hatteng krets:
Helene Kristiansen erstattes med Ann Mari Hansidatter.
Rolf Bjørklund erstattes med Per Steinar Sommervold.
Sollvi Figenschau erstattes med Rune Utby.
Elvevoll krets:
Lars H. Larsen d.e. erstattes med Roger Heiskel.



Forslag fra SPv/Hanne Braathen:
Hatteng krets:
Vara Åshild Silli for Elin Olderlund.

Tilleggsforslag fra FrP:
Mandat og info om innkvarteringsnemd sendes til kommunestyre-valgte ledere i de enkelte 
kretser.

Forslag fra AP ble enstemmig vedtatt.

Forslag fra SP ble enstemmig vedtatt.

Tilleggsforslag fra FrP ble enstemmig vedtatt.

Til slutt ble det votert over valg av hele Innkvarteringsnemda som nevnt i saksopplysninger.
Innkvarteringsnemda ble enstemmig valgt, med de vedtatte endringer og tillegg.

Vedtak:

Skibotn krets:
John Lambela, leder Torlaug Lambela
Oddlaug Eriksen Ruth Lambela
Else Marie Sommerseth Steinar Furuly

Hatteng krets:
Sten Nystad, leder Åshild Silli
Ann Mari Hansidatter Rune Utby
Per Steinar Sommervold Elin Ryeng

Oteren-området:
Vigdis Engstad, leder Wiggo Hansen
Henry Larsen Sigfred Johansen
Bjørg Broeng Jorunn Nilsen

Elvevoll krets:
Anne Dalheim, leder Wenche Haug Andersen
Ove Steinvik Jannfrid Ulriksen
Frank Dreyer Roger Heiskel

Mandat og info om innkvarteringsnemd sendes til kommunestyre-valgte ledere i de enkelte 
kretser.

PS 7/12 Valg av tilflyttingsnemnd

Rådmannens innstilling

Saken legges fram uten innstilling.



Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 25.01.2012 

Behandling:

Saken ble lagt fram uten innstilling.
Opplysninger fra saksopplysninger ble brukt som grunnlag for endring.

Forslag fra AP/Fjordfolket:
Valg av tilflyttingsnemd:
Forslag til endringer:

- Idar Johansen erstatter Astrid Antonsen som leder.
- Sidsel N. Engstad fra vara til fast medlem & erstatter Ann Sørmo.
- Kristen Are Figenschau erstatter Sidsel N. Engstad, som vararepresentant
- Ingen endringer utover dette.

Forslag fra AP/Fjordfolket ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:

Representanter: Vararepresentanter:
Idar Johansen, leder Idar Mikkelsen
Sidsel N. Engstad Hans Strandvoll
Lensmannen i Lyngen Stedfortreder
Lillian Seppola Kristen Are Figenschau

PS 8/12 Reglement for godtgjøring til folkevalgte, politiske verv m.m.

Rådmannens innstilling

Det vises til reglement for godtgjøringer til folkevalgte og politikere vedtatt i k-styret 20.06.07.

Det gjøres følgende endringer/tilføyelser:

Pkt. 4 – sats for ulegitimert tap av inntekt m.m.
1.  Sats for ulegitimert tap av inntekt for 2012 fastsettes til kr.        pr.dag.
2.  Sats for ulegitimert tap av inntekt for næringsdrivende fastsettes til kr.      pr. dag.

Pkt. 5 – møtegodtgjøring
1.  Satsen for møtegodtgjøring for 2012 fastsettes til kr.       pr. dag.
2.  Varaordfører, formannskapets medlemmer og ledere av styrene som mottar faste 
godtgjøringer, gis ikke møtegodtgjøringer for møter i de organ man mottar fast godtgjøring for. 
3.  Det gis 1/6 møtegodtgjøring for hver time møtet varer.  Møter inntil 4 timer gir halv 
møtegodtgjøring som før.  

Reglementet endres i tråd med dette vedtaket. 

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 25.01.2012 



Behandling:

Forslag fra SP v/Hanne Braathen:
a)
Punkt 4 – sats for tap av arbeidsfortjeneste
1. Sats for ulegitimert tap av inntekt fastsettes til kr 600,- pr dag
2. Sats for ulegitimert tap av inntekt for næringsdrivende fastsettes til kr 900,- pr dag

b)
3. Legitimert sats kr max ordførerens godtgjøring pr dag, avhengig av møtets varighet – strykes

når det gjelder legitimert sats.

c)
Punkt 5 møtegodtgjøring
1. Satsen for møtegodtgjøring for 2012 fastsettes til kr 800,- pr dag for møter over 4 t, kr 400,-

pr dag for møter under 4 t

d)
3.   Første setning strykes (det gis 1/6 møtegodtgjøring for hver time møtet varer)

e)
Fast godtgjøring (punkt 3)
Leder for plan og driftsstyret 4 %
Leder for helse og sosial styret 2 %
Leder for oppvekst og kultur 2 %

Forslag 1 fra AP/Fjordfolket:
I rådmannens innstilling: pkt 4.1 settes ulegitimert sats til kr 300,-
I pkt 4.2 settes ulegitimert tap av inntekt for næringsdrivende til kr 450,- pr dag.
Pkt 5.1
Innføres møtesats for møter med varighet 0-2 timer med kr 200,-
Møter med varighet 2-4 timer kr 300,-
Over 4 timer kr 600,-
Pkt 3 i rådmannens innstilling strykes.

Nytt punkt: (5.7) Medlemmer i utvalg som deltar på arbeidsmøter og befaringer tilstås 
møtegodtgjøring etter gjeldende satser.

Forslag 2 fra AP/Fjordfolket:
S 3.
Representanter fra eldreråd, funksjonshemmedes råd, ungdomsrådet, gis tapt arbeidsfortjeneste 
og kjøregodtgjøring.

AP/Fjordfolket trakk sitt forslag 1 til og med ”Pkt 3 i rådmannens innstilling strykes.”

Forslag 1 fra AP/Fjordfolket ble enstemmig vedtatt.

Forslag 2 fra AP/Fjordfolket ble enstemmig vedtatt.

Det ble punktvis votert over forslag fra SP.
Punkt a) ble enstemmig vedtatt.
Punkt b) ble enstemmig vedtatt.
Punkt c) ble enstemmig vedtatt.



Punkt d) ble enstemmig vedtatt.
Punkt e) falt med 8 mot 9 stemmer.

Det ble til slutt votert over hele reglement for godtgjøring til folkevalgte med endringer. 
Reglement for godtgjøring til folkevalgte med endringer ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:

Det vises til reglement for godtgjøringer til folkevalgte og politikere vedtatt i k-styret 20.06.07.

Det gjøres følgende endringer/tilføyelser:

Pkt. 4 – sats for ulegitimert tap av inntekt m.m.
1.  Sats for ulegitimert tap av inntekt for 2012 fastsettes til kr. 600,-  pr.dag.
2.  Sats for ulegitimert tap av inntekt for næringsdrivende fastsettes til kr. 900,-  pr. dag.

3.Legitimert sats kr max ordførerens godtgjøring pr dag, avhengig av møtets varighet – strykes
når det gjelder legitimert sats.

Pkt. 5 – møtegodtgjøring
1.  Satsen for møtegodtgjøring for 2012 fastsettes til kr. 800,-  pr. dag for møter over 4 t, kr 
400,- pr dag for møter under 4 t.
2.  Varaordfører, formannskapets medlemmer og ledere av styrene som mottar faste 
godtgjøringer, gis ikke møtegodtgjøringer for møter i de organ man mottar fast godtgjøring for. 
3.   Møter inntil 4 timer gir halv møtegodtgjøring som før.  

S. 3. 
Representanter fra eldreråd, funksjonshemmedes råd, ungdomsrådet, gis tapt arbeidsfortjeneste 
og kjøregodtgjøring.

Nytt punkt: (5.7) Medlemmer i utvalg som deltar på arbeidsmøter og befaringer tilstås 
møtegodtgjøring etter gjeldende satser.

Reglementet endres i tråd med dette vedtaket. 

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 20.12.2011 

Behandling:

Forslag fra Fjordfolket v/Idar Johansen:
Saken utsettes.

Forslag fra Fjordfolket ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:

Saken utsettes.



PS 9/12 Nordkalottsenteret Skibotn - videre prosess kjøp av eiendom/bygning

Rådmannens innstilling

1. Kommunestyret avstår fra den planlagte etableringen av aksjeselskap, Nordkalottsenteret 
Skibotn AS. 

Med bakgrunn i endrede forutsetninger etablerer ikke Storfjord kommune Nordkalottsenteret 
som aksjeselskap slik det ble besluttet i kommunestyre 5. april 2011 i sak 14/11. 
Beskrivelsen av alternativ 3 i vurderingen er grunnlaget for dette punktet.

2. Prosessen med selskapsetablering og dermed kjøp av bygning avsluttes fra Storfjord 
kommune.

3. Styreleder i Nordkalottsenteret Skibotn SUS gis i oppdrag av Storfjord kommune å få 
tilbakebetalt aksjekapital kr 3 000 000 som er innbetalt fra Storfjord kommune til sperret 
konto tilhørende Nordkalottsenteret Skibotn SUS. Nordkalottsenteret Skibotn SUS opphører. 

Beløpet tilbakebetales til kommunens bankkonto 47850700016 snarest mulig.

4. Det gis fullmakt til rådmannen å arbeide med praktiske forhold og et evt sluttoppgjør for 
styreleder ved avslutningen av selskapet (SUS) for Storfjord kommune. 

5. Kommunestyre er inneforstått med at Storfjord kommune påløper en prosessrisiko ved et 
evt. søksmål fra familien Georgsen, men mener risikoen er begrenset og at kommunen ikke 
skal la seg presse inn i et partnerskap under bristende forutsetninger.

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 25.01.2012 

Behandling:

Forslag fra AP/Fjordfolket v/Sigmund Steinnes:
Alternativ 1 – kjøp av tomt og bygning

1. Kommunen kjøper eiendommen gnr 4 bnr 2 fnr 29 i Storfjord kommune, tomt og bygg, for 
en samlet sum på kr 3 800 000. I tillegg kommer omkostningene ved salget (dokumentavgift 
2.5 % = kr 95 000,- og tinglysningsgebyr ca kr 2000) som tilfaller Storfjord kommune 
(kjøper).
For å realisere dette alternativet må:

a) Storfjord kommune tilbys en heftefri eiendom (tomt og bygning) til kr 3 800 000,-
b) Tomten kunne fradeles. Ved manglende fradeling heves vedtaket.
c) Eiendommen selges med en selveiet tomt. Manglende fradeling er grunnlag for 

heving av avtalen. Dette skal avklares ytterligere i avtaleteksten.
d) Eiendommen kunne forutsettes overtatt i henhold til en standard 

eiendomsoverdragelsesavtale
e) Selger må kunne fremlegge en tilstandsrapport på bygget. 

Ved feil eller mangler, som f.eks vannskade som ikke er avdekket under takst, skal 
dette utbedres for selgers regning.

f) Selgerne erklærer ikke å ha økonomiske krav mot kommunen ut over kjøpesummen. 
Kommunestyret ber om at selger skriftlig erklærer dette når kommunen erverver 
eiendommen (tomt og bygning) til kr 3 800 000.

2. Kjøp av eiendommen finansieres med bruk av tomterefusjonsfond og disposisjonsfond 
aksjesalg, som tidligere vedtatt til formålet, til sammen kr 3 000 000.

3. Restsum kr 800 000,- til kjøp av eiendommen pluss omkostninger ca kr 100 000 finansieres 
ved nytt låneopptak. Rådmannen gis fullmakt til å ta opp nytt lån på inntil kr 1000 000,- til 



formålet.
4. Ved ervervelse av eiendom må årlige driftskostnader påregnes. For 2012 finansieres 

driftskostnadene ved bruk av konsesjonsavgiften på kr 350.000,-, jfr vedtak i kommunestyret 
31.08.11.

5. Det etableres ikke et eiendomsselskap i form av et AS med to eiere; Storfjord kommune og 
eier av eiendommen Per Einar Georgsen.
Styreleder i Nordkalottsenteret Skibotn SUS gis i oppdrag av Storfjord kommune å få 
tilbakebetalt aksjekapital kr 3 000 000 som er innbetalt fra Storfjord kommune til sperret 
konto tilhørende Nordkalottsenteret Skibotn SUS. Beløpet tilbakebetales til kommunens 
bankkonto 47850700016 snarest mulig.
Nordkalottsenteret Skibotn SUS opphører.

6. Det gis fullmakt til rådmannen å arbeide med praktiske forhold og et evt sluttoppgjør for 
styreleder ved avslutningen av selskapet (SUS) for Storfjord kommune.

Forslag fra SP v/Hanne Braathen:
1. Storfjord kommune kjøper eiendommen gnr 4 bnr 2 fnr 29 i Storfjord kommune, tomt og 

bygg, uten noen heftelser til kr 3.800.000,-. Det brukes av momskompensasjon investering 
ca 900.000,- kr for å kunne fullfinansiere kjøpet og overtagelsen.

2. Det velges et prosjektstyre på 3 personer, som får i oppgave å gjennomføre kjøpet, 
oppgradere bygget og få leietagere på plass. Dette styret må komme tilbake til 
kommunestyret med informasjon og fremdriftsplaner.

3. Prosjektstyret består av
1. 
2.
3.

Forslag fra Fjordfolket v/Arvid Lilleng:
Da selger ønsker å selge tomta med påstående bygning bidrar kommunen til å engasjere megler 
for gjennomføring av salget. Selve prosjektet Nordkalottsenteret avvikles.

SP trakk sitt forslag.

Det ble først votert over forslag fra Fjordfolket.
Forslaget falt med 15 mot 2 stemmer.

Deretter ble rådmannens innstilling satt opp mot forslag fra AP.
Forslag fra AP ble vedtatt med 15 mot 2 stemmer.

Vedtak:

Alternativ 1 – kjøp av tomt og bygning

1. Kommunen kjøper eiendommen gnr 4 bnr 2 fnr 29 i Storfjord kommune, tomt og bygg, for 
en samlet sum på kr 3 800 000. I tillegg kommer omkostningene ved salget (dokumentavgift 
2.5 % = kr 95 000,- og tinglysningsgebyr ca kr 2000) som tilfaller Storfjord kommune 
(kjøper).
For å realisere dette alternativet må:

a) Storfjord kommune tilbys en heftefri eiendom (tomt og bygning) til kr 3 800 000,-
b) Tomten kunne fradeles. Ved manglende fradeling heves vedtaket.
c) Eiendommen selges med en selveiet tomt. Manglende fradeling er grunnlag for 

heving av avtalen. Dette skal avklares ytterligere i avtaleteksten.



d) Eiendommen kunne forutsettes overtatt i henhold til en standard 
eiendomsoverdragelsesavtale

e) Selger må kunne fremlegge en tilstandsrapport på bygget. 
Ved feil eller mangler, som f.eks vannskade som ikke er avdekket under takst, skal 
dette utbedres for selgers regning.

f) Selgerne erklærer ikke å ha økonomiske krav mot kommunen ut over kjøpesummen. 
Kommunestyret ber om at selger skriftlig erklærer dette når kommunen erverver 
eiendommen (tomt og bygning) til kr 3 800 000.

2. Kjøp av eiendommen finansieres med bruk av tomterefusjonsfond og disposisjonsfond 
aksjesalg, som tidligere vedtatt til formålet, til sammen kr 3 000 000.

3. Restsum kr 800 000,- til kjøp av eiendommen pluss omkostninger ca kr 100 000 finansieres 
ved nytt låneopptak. Rådmannen gis fullmakt til å ta opp nytt lån på inntil kr 1000 000,- til 
formålet.

4. Ved ervervelse av eiendom må årlige driftskostnader påregnes. For 2012 finansieres 
driftskostnadene ved bruk av konsesjonsavgiften på kr 350.000,-, jfr vedtak i kommunestyret 
31.08.11.

5. Det etableres ikke et eiendomsselskap i form av et AS med to eiere; Storfjord kommune og 
eier av eiendommen Per Einar Georgsen.
Styreleder i Nordkalottsenteret Skibotn SUS gis i oppdrag av Storfjord kommune å få 
tilbakebetalt aksjekapital kr 3 000 000 som er innbetalt fra Storfjord kommune til sperret 
konto tilhørende Nordkalottsenteret Skibotn SUS. Beløpet tilbakebetales til kommunens 
bankkonto 47850700016 snarest mulig.
Nordkalottsenteret Skibotn SUS opphører.

6. Det gis fullmakt til rådmannen å arbeide med praktiske forhold og et evt sluttoppgjør for 
styreleder ved avslutningen av selskapet (SUS) for Storfjord kommune.

PS 10/12 Språklig henstilling vedrørende oppgradering av det kvenske språk 
fra nivå II til nivå III i Den europeiske pakten om region- eller 
minoritetsspråk

Rådmannens innstilling

Storfjord kommunestyre mener at alle minoritetsspråk i Norge bør ha samme vern, og støtter 
Kvenforeningenes SamarbeidsForum sin henstilling om oppgradering av det kvenske språket fra 
nivå II til nivå III i språkcharteret. 

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 25.01.2012 

Behandling:

Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt.

Vedtak:

Storfjord kommunestyre mener at alle minoritetsspråk i Norge bør ha samme vern, og støtter 
Kvenforeningenes SamarbeidsForum sin henstilling om oppgradering av det kvenske språket fra 
nivå II til nivå III i språkcharteret. 



PS 11/12 Ad hoc utvalgets utredning om scooter dispensasjoner for utøvelse 
av fjellfiske

Rådmannens innstilling

Rådmannen innstiller ikke i saken. 

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 25.01.2012 

Behandling:

Rådmannen innstiller ikke i saken. 
Saken er ikke administrativt behandlet. 

Forslag fra ad hoc utvalg:
1. Kommunestyret vedtar å gi dispensasjon i medhold av motorferdselsloven for utøvelse av 

fjellfiske for Storfjordinger bosatt i kommunen. Dispensasjonen gjelder i 3 år.
2. Dispensasjon utstedes i navnet til vedkommende Storfjording. Fiskekort skal alltid medfølge 

innehaver av dispensasjonen.
3. En forutsetning for slik dispensasjon er at det alltid skal medfølge hjelpescooter.
4. Dispensasjonen gjelder i tidsperioden 1. mars til og med 30. april hvert år.
5. Kommunen utarbeider kart over aktuell ferdselsårer/tracer for tiltaket som i prøveperioden 

omfatter deler av østsida av Skibotndalen opp mot Finskegrensen, samt aktuelle fiskevann i 
området. Dispensasjonen gir brukerne rett til ferdsel for utøvelse av fiske på alle fiskevann 
der ferdselsåren passerer, over hele vannet.

6. Serviceavdelingen i kommunen utsteder og administrerer ordningen.
7. I prøveperioden utstedes slike dispensasjoner vederlagsfritt.

Forslag fra SP:
1. Det framlagte forslag til dispensasjonsregler for kjøring med snøscooter realitetsbehandles 

ikke nå.
2. Forslaget oversendes kommunens politiske fagorgan til videre behandling i samsvar med 

forvaltningslovens regler og lov om motorferdsel i utmark.
Begrunnelse: saken er meget mangelfullt utredet, og kommunen mangler hjemmel for å 
vedta forslaget.

Forslag fra AP/Fjordfolket v/Idar Johansen:
Saken utsettes.

Det ble votert over forslag fra AP/Fjordfolket.
Forslag ble vedtatt med 13 mot 4 stemmer.

Vedtak:

Saken utsettes.



PS 12/12 Kommunekompasset

Rådmannens innstilling

1. Storfjord kommune skal evaluere forvaltningspraksisen, og evaluere kommunens måte å 
jobbe- og strukturere seg på, ved å benytte bistand fra KS til å gjennomføre 
Kommunekompasset.

2. Kurset ”Økonomi for ikke-økonomer/økonomiforståelse i ledelse” gjennomføres av KS 
konsulent iht. tilbud.

3. Kommunen søker omstillingsmidler fra KS til gjennomføring av Kommunekompasset og 
kurs i økonomi.

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 25.01.2012 

Behandling:

Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt.

Vedtak:

1. Storfjord kommune skal evaluere forvaltningspraksisen, og evaluere kommunens måte å 
jobbe- og strukturere seg på, ved å benytte bistand fra KS til å gjennomføre 
Kommunekompasset.

2. Kommunen søker omstillingsmidler fra KS til gjennomføring av Kommunekompasset.

Saksprotokoll i Storfjord Formannskap - 18.01.2012 

Behandling:

Rådmannen trakk sin innstilling punkt 2, samt de fire siste ordene i punkt 3.

Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt.

Vedtak:

1. Storfjord kommune skal evaluere forvaltningspraksisen, og evaluere kommunens måte å 
jobbe- og strukturere seg på, ved å benytte bistand fra KS til å gjennomføre 
Kommunekompasset.

2. Kommunen søker omstillingsmidler fra KS til gjennomføring av Kommunekompasset.


